
 

Interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad LVII Sesji Rady Miejskiej,  

która odbyła się w dniu 28.04.2022 r. 

 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 2 zapytania: 

1. Zapytanie w sprawie wycinki drzew związanych z remontem ulicy Łagiewnickiej. 

2.  Zapytanie w sprawie planowanej przebudowy ul. Bytomskiej i związanych z nią tymczasowych zmian 

w ruchu na ul. Wiślan. 

Radna Gerda Król– złożyła 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie podłączenia do sieci ciepłowniczej budynku przy ulicy Strzelców Bytomskich 5. 

„Zgodnie z planem uciepłownienie budynków w centrum, przy ulicy Strzelców Bytomskich, miało 

nastąpić dla czterech budynków. Do tej pory wykonano przyłączenie do sieci ciepłowniczej 3 budynki – 

Strzelców Bytomskich 1,3 i 7. Wycofano nieruchomość Strzelców Bytomskich 5, która stanowi wspólnotę 

mieszkaniową, w której znajduje się 6 lokali mieszkalnych komunalnych oraz 5 stanowiących własność 

osób posiadających różne źródła ciepła (…) Mieszkańcy 6 lokali komunalnych są oburzeni taką 

niespodzianką, którą stworzył zarządca – MPGL Świętochłowice. Mieszkańcy zwrócili się z pytaniem czy 

gmina i spółka MPGL może tak dzielić społeczność. Najemcy lokali komunalnych Strzelców Bytomskich 5 

mają nadzieję, że w okresie letnim MPGL rozwiąże ten trudny problem, wystąpi do gminy o środki 

finansowe z budżetu na wykonanie wewnętrznej instalacji centralnego ogrzewania w mieszkaniach 

komunalnych(…)” 

Wiceprzewodniczący Łukasz Respondek – złożył 2 interpelacje i 2 zapytania: 

1. Zapytanie w sprawie podwyżek stawek czynszowych oraz długów najemców lokali pod zarządem MPGL. 

2. Zapytanie w sprawie budynków przy ulicy Góra Hugona. 

3. Interpelacja w sprawie promocji aplikacji „Czyste Świętochłowice”. 

4. Interpelacja w sprawie remontu infrastruktury (ławki, urządzenia na placu zabaw) na skwerze przy 

ul. Wiśniowej i Grunwaldzkiej. 

Radna Bożena Wojciechowska-Zbylut  – złożyła 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie terenów zielonych miasta. 


